
Zápis ze 4. zasedání Představenstva eFDrive konaného dne 24. 6. 2024 

Přítomni z Představenstva: 

Karolína Honkeová, Bára Goláňová, Jakub Ťukal, David Thuma, Martin Štekl 
 

 
Hosté: 

Adam Hlubuček, Tomáš Seild, Martin Ráž, Ivan Liška 

 
 

Čas zahájení: 18:18 

Program schůze: 

1) Schválení programu zasedání 

2) Schválení zápisu z minulé schůze 

3) Finance klubu 

4) Finance pro UZEL 2024 

5) Ohlédnutí za LS 2024 

6) Prázdninové akce + akce pro začátek ZS 2024 

7) Různé 
 
První letní schůze Představenstva klubu eFDrive se konala v pondělí 24. 6. 2024 od 18:00 na pivní 
zahrádce "Na Hradbách" na Vyšehradě a vedl ji náš místropředseda Martimír von Schteklson II. ze 
Šestajovic (okres Praha – východ). Počasí nám krásně vyšlo, takže to byla ideální příležitost pro 
přátelskou debatu nad záležitostmi našeho klubu s dobrým drinkem a výhledem na nuselské 

údolí!                      
 

 
1) Schválení programu zasedání 

Pan místopředseda se zkušeně ujal slova a přednesl program zasedání. Nikdo z přítomných nevznesl 

proti tomuto programu žádnou námitku týkající se zrušení nebo přidání nějakého bodu programu, a 

tudíž bylo zahájeno hlasování o schválení programu zasedání. 

Hlasování: (Pro-Proti-Zdrželo se) 4-0-1 

 

2) Schválení zápisu z minulé schůze 
 
Dalším bodem programu bylo schválení zápisu z minulé schůze Představenstva, která se konala na 
výjezdním zasedání v Rokytnici nad Jizerou. Zápis byl zhotoven již zmíněným Martimírem von 
Schteklsonem II. ze Šestajovic (okres Praha – východ), který zápis včas poskytl osobám s hlasovacím 
právem k nahlédnutí. Zápis byl shledán jako perfektní, a tudíž následovalo hlasování o schválení zápisu 
z minulé schůze. 
 

Hlasování: (Pro-Proti-Zdrželo se) 5-0-0 
 
 



3) Finance klubu 

Naše finanční maminka Bára a současně delegátka za náš klub v PAR SU ČVUT se v tomto bodě 

pustila do vysvětlování poměrně složité situace ohledně účetnictví v SU. Následovala debata na toto 

téma. V závěru dialogu jsme se dozvěděli, že Barča ve čtvrtek betonuje. 

 

4) Finance pro UZEL 2024 

Slova se ujala Kája a představila všem zúčastněným výsledky schůzky s vedením fakulty ohledně 

financování seznamovacího kurzu UZEL. Vedení se rozhodlo tuto akci pro studenty nastupující do 1. 

ročníku bakalářského studia finančně podpořit, kterémuž tímto děkujeme. Následovala debata nad 

možnostmi dopravení se společně se všemi účastníky na místo konání seznamovacího kurzu, kdy ve 

hře bylo mimo jiné objednání a vypravení soukromého vlaku/ autobusu. Přísedící kolega Martin Ráž 

přislíbil nezávaznou poptávku dopravního prostředku pro soukromé účely této akce. Debata se 

následně přesunula směrem ke stanovení možné finální částky pro platící účastníky kurzu pro 

potřeby zapracování do ekonomické činnosti kurzu UZEL. Po zhodnocení všech možných výdajů byla 

tato částka stanovena na 3 500 Kč a následovalo hlasování o přijetí této částky. 

 

Hlasování: (Pro-Proti-Zdrželo se) 5-0-0 

 

5) Ohlédnutí za LS 2024 

V následujícím bodě se Představenstvo společně ohlédlo za akcemi a událostmi letního semestru 

roku 2024. Shrnuty byly veškeré povedené události, jako např. úspěšné výjezdní zasedání konané 

v dubnu v Rokytnici nad Jizerou, ale také věci, které se zrovna dvakrát nepovedly. Za největší 

nedostatek byla považována komunikace ohledně letní grilovačky, která se potýkala s nepříznivým 

počasím. Představenstvo se shodlo, že se z této patálie poučí, aby k takovým situacím již 

nedocházelo. 

 

6) Prázdninové akce + akce pro začátek ZS 2024 

Pro mezisemestrové období byl naplánován již 2. ročník „eFDrive vody“, který tím naváže na 

úspěšný loňský ročník na řece Sázavě. Letošní vodácká výprava se bude konat na řece Lužnici a bylo 

potřeba stanovit datum konání akce. Po krátké debatě byl pro tuto akci stanoven týden po termínu 

odevzdání Bakalářských prací a před konáním Státní závěrečných zkoušek. O tomto termínu 

proběhlo hlasování. 

 

Hlasování: (Pro-Proti-Zdrželo se) 5-0-0 

Po úspěšném odhlasování termínu proběhla debata o možných trasách splouvání řeky. Následovala 

debata o vhodném termínu podzimní grilovačky, který byl předběžně stanoven na 2. týden 

v semestru. Finální termín bude upřesněn na další schůzi Představenstva s ohledem na rozvrhy 

výuky.  

 

 

 



7) Různé 
 
Posledním bodem na programu schůze byl bod „Různé“, kdy se slova ujal Martimír a informoval 
posluchače o nákupu luxusního prostěradla X – house made 4EV high product quality o rozměrech 140 
x 240 cm, 1 kus, 100% bavlna, prát na 95 °C. Toto úžasné prostěradlo bílé barvy bude v jeho středu 
opatřeno ručně malovaným logem klubu eFDrive a bude to památné prostěradlo určené k podepsání 
všemi odstátnicujivšími studenty a členy eFDrive na jejich počest a památku! 
 
Schůze Představenstva byla ukončena v čase 21:21 (něco si přej!!:P). 

 
 
 
Těšíme se na Vás na další schůzi Představenstva! 
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       


